
 
                                                                          Poznań, dnia 14 marca 2017 r. 

 

Halina Owsianna 

Radna Miasta Poznania 

 

                                            I N T E R P E L A C J A 
 
 
               Szanowny Panie Prezydencie, 
 

Proszę o podanie informacji: 
1.  kiedy przekazano grunty miejskie na rzecz klubu „POSNANIA” oraz TKKF-u, 
2. kto był wnioskodawcą w obu przypadkach 
3. na jakich warunkach udzielono bonifikaty z tytułu podatku od tych 

nieruchomości oraz jak wysokie są to stawki i czym było przyznanie tych 
bonifikat. 

4. co było warunkiem przekazania gruntów 
5. czy ktoś weryfikuje jaka działalność jest prowadzona  na przedmiotowych 

działkach. 
6. proszę o podanie, jak powinny być wykorzystane te powierzchnie i czy w 

związku z przydzieleniem takich preferencyjnych warunków powinno się 
egzekwować lub monitorować prowadzoną tam działalność 

7. proszę o podanie kwot poniesionych na wyremontowanie pływalni na terenie 
„Posnanii”  

8. proszę o podanie kto jest jej obecnym operatorem i jak wygląda sytuacja 
finansowa oraz jak wysokie są koszty związane z utrzymaniem pływalni 

9. proszę o odpowiedź, czy pierwotnie pływalnia była w zasobie klubu 
sportowego „Posnania”, a jeśli tak to dlaczego zmieniono jej operatora 

                                                                            
 
                                                                                Z wyrazami szacunku 
    
                                                                                      Halina Owsianna 


	Halina Owsianna
	Radna Miasta Poznania
	                                            I N T E R P E L A C J A

